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PROTOKÓŁ 0012.3.13.2015 
z posiedzenia Komisji Edukacji 
w dniu 16 grudnia 2015 roku 

 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 14.00- 15.15 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Iwona 
Rosińska – usprawiedliwiona.  
 
Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące: 

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2015 rok , 

• Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych 
szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest 
Miasto Jastrzębie-Zdrój, mających zastosowanie do kandydatów 
zamieszkałych poza obwodami tych szkół oraz wskazania dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów 

• Odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 19.11.15 
• Propozycja programu edukacyjno-zdrowotnego Zdrowy Talerz-Zdrowe 

ciało  
4. Plan Pracy Komisji na I półrocze 2016 rok 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad.1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji- Anna Toborowicz.  
Powitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Ad.2  

Toborowicz Anna 
 - Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0,wstrzymujących 
się – 0. 
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Ad. 3 

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Zastępca 

Skarbnika Miasta  - Katarzyna Prątnicka.  

Bernadeta Magiera 
 - Kiedy zostaną zakończone prace w SP nr 4? Chciałbym zaprosić Komisję do 
odwiedzenia pięknej, nowoczesnej szkoły.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - W lutym prace mają się zakończyć. Od 1 marca dzieci mają wrócić do szkoły.  

Anna Toborowicz 

 - W załączniku nr 4, pkt. 4 jest zwiększenie o 1220 zł dotacji podmiotowej  do 
TEB Edukacja. W pkt. 5 zmniejszamy o 1220 zł dotację podmiotową  dla AP 
Edukacja. Proszę powiedzieć z czego to wynika? 

Andrzej Pawłowski 
 - Jest to wszystko w ramach zadania – dotacje dla placówek niepublicznych. 
Tam gdzie liczba uczniów jest mniejsza w danym miesiącu jeżeli chodzi o 50% 
frekwencję lub w danej szkole trochę brakuje, a w innej jest za dużo to 
przenosimy środki, które w ramach zadania się bilansują.  
 
Anna Toborowicz 
 - Rozumiem, że szkoła niepubliczna musi wykazywać miesięczną frekwencję  
i ilość uczniów.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Tak, wówczas otrzymują dotację na uczniów, którzy są co najmniej 50% 
obecni w szkole.  
 
Bernadeta Magiera 
 - W związku z remontem w SP nr 4 będzie zainstalowane poidełko z JZWiK? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - W SP nr 4 nie przewidzieliśmy poidełka. W pierwszej kolejności poidełka będą 
zamontowane w szkołach gdzie są klasy sportowe. Są plany na dalsze poidełka. 
 
Tadeusz Gorgol 
 - Kiedy zostanie zakończony remont boiska w Moszczenicy? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Trudni mi powiedzieć.  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt 
uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
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• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2015 rok , 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt 
uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów naboru do klas pierwszych 
szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest 
Miasto Jastrzębie-Zdrój, mających zastosowanie do kandydatów 
zamieszkałych poza obwodami tych szkół oraz wskazania dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt 
uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
 

• Odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 19.11.15 
 
Przewodniczącą Komisji zapoznała Radnych z treścią odpowiedzi na wniosek.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Chciałbym dodać, że dyspozycje dotacji za miesiąc grudzień zostały 
wypłacone. Żory przesłały nam informację i w tej chwili stawka na jednego 
ucznia wynosi 37,85 zł.  Szkoły w grudniu otrzymały nadpłatę za wrzesień, 
październik, listopad.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Czy od stycznia stawka będzie inna? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Myślę, że inna nie będzie. Jeżeli będzie jakiś wzrost to po I kwartale 2016 
roku.  
 

• Propozycja programu edukacyjno-zdrowotnego Zdrowy Talerz-Zdrowe 
ciało  

 
Przewodniczącą Komisji zapoznała Radych z treścią programu.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Póki co nie przymierzamy się do przystąpienia do takiego projektu. Wpłynęła 
oferta do miasta. W sporej części te zajęcia pokrywają się z tym co w 
Przedszkolach jest realizowane. Ściśle współpracujemy z wodzisławskim 
sanepidem. Warsztaty na temat dobrego żywienia są na bieżąco realizowane. 
Jeżeli chodzi o szkoły to programy profilaktyczne są realizowane w naszym 
mieście od wielu lat.  
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Komisja przyjęła do wiadomości program edukacyjno-zdrowotny.  
 
 
 Ad.4 
 
Plan Pracy Komisji na I półrocze 2016 rok 
 
Komisja ustaliła plan Pracy na I półrocze 2016 roku. 
 
Plan pracy został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0 
 
Plan pracy stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad.5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Elżbieta Siwiec 
 - Na ostatniej Sesji bądź komisji zapytałam czy spotkania z Dyrektorami 
odnośnie regulaminu wynagradzania nauczycieli zostały zakończone. Otrzymałam 
wówczas odpowiedź, że nie. Dlaczego Gazeta Jastrząb i na jakiej podstawie 
napisała, że prace nad nowym regulaminem dodatków za wychowawstwo  
i dodatków funkcyjnych zostały zakończone.  
 
Andrzej Pawłowski 
- Nie autoryzowałem tej wypowiedzi, nie wiem kto udzielił takiej informacji. 
Trudno mi się odnieść do tego, ale muszę to sprostować i te prace nie zostały 
jeszcze zakończone.  
 
Elżbieta Siwiec 
 -  Wiem od Związków Zawodowych, że nie było to z nimi konsultowane więc tym 
bardziej zaniepokoiła mnie ta informacja.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Zdziwiłem się jak to przeczytałem. 
 
Elżbieta Siwiec 
 - Kto nadzoruję Gazetę „Jastrząb”? Chciałbym wiedzieć kto wprowadza 
nauczycieli w błąd.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Będę rozmawiał z Redaktorem Naczelnym gazety na ten temat. Nie było to ze 
mną konsultowane.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Prosimy o sprostowanie w Gazecie „Jastrząb”. 
 



5 

 

Andrzej Pawłowski 
 - Przekażę informację. Proszę Państwa być może będę prosił Komisję Edukacji o 
spotkanie się w czasie obrad Sesji Rady Miasta. Wczoraj otrzymaliśmy Wyrok 
Sądu z Rybnika. Chodzi o konieczność zawierania porozumień. W naszym 
przypadku uczniowie z Kościoła Baptystów chodzą na religię do Bielska-Białej. Z 
Bielskiem zawieramy porozumienia i mamy takie porozumienie tylko jest ono 
dosyć ogólne. Wyrok Sądu Administracyjnego, który się ukazał mówi, że do 
każdego porozumienia trzeba konstruować nową uchwałę. Będziemy jeszcze dziś 
i jutro omawiać temat z naszymi prawnikami.  
 
Anna Toborowicz 
 -W razie potrzeby  spotkamy się.  
 
Elżbieta Siwiec 
  - Czy był protokół z posiedzenia Komisji Edukacji w której brały udział związki 
zawodowe? Proszę o sprawdzenie. Chciałabym, aby taki protokół był.  
 
Proponowany wniosek Komisji. 
 
Komisja wnioskuje o zamieszczenie sprostowania w Gazecie „Jastrząb” tj. 
informacji dotyczącej zakończenia prac nad regulaminem dodatków za 
wychowawstwo i dodatków funkcyjnych. 
 
Wniosek został przyjęty głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
 
 
7.Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodnicząca Komisji Anna Toborowicz podziękowała wszystkim za przybycie 
po czym zakończyła posiedzenie.  
 
 
Protokołowała     Przewodnicząca Komisji Edukacji 
Monika Dulewicz     Anna Toborowicz  
 
 
 
 
 
 
 


